
KIRIKKALE BELEDİYESİ MECLİS DİVAN BAŞKANLIĞINA 

(Ar-Ge Komisyon Raporu) 

 

 Belediyemiz Meclisinin 02.02.2018 tarih ve 2018/25 sayılı kararı ile AR-GE 

komisyonumuza havale edilen naylon (Plastik) poşetlerin kullanımı ile ilgili konu 

komisyonumuzca araştırılmıştır. 

 Ortalama olarak 12-15 dakika kullandığımız plastik poşetler çöplerle birlikte doğaya 

atılıyor ve yok olma süresi 1000 yıldır. Naylon, polietilen denilen petrol türevinden ve atık 

plastik malzemelerden elde edilmektedir. Petrol kaynaklı olduğu için küresel ısınmanın en 

büyük nedeni olan Co2 (Karbondioksit) salınımının en büyük kaynaklarından biridir.  

 Naylon poşetler deniz ve göllerimizinde kirlenmesine ve birçok deniz canlısının 

zarar görmesine de sebep olmaktadır. 

 Çevre ve Şehircilik Bakanlığımız da 1 Ocak 2019 tarihinden itibaren plastik 

poşetlerin satış noktalarında kullanıcılara ücret karşılığı verilmesine yönelik düzenleme 

yapmıştır. Bu düzenleme İstanbul’un bazı belediyelerinde ve bazı büyük AVM’lerde şu an 

itibariyle uygulanmaktadır. 

 Komisyonumuz Zabıta Müdürlüğü, Çevre Koruma ve Kontrol Müdürlüğü, Hal 

Müdürlüğü, Sağlık İşleri Müdürlüğü, Katı Atık Müdürlüğü ve Temizlik İşleri Müdürlüğü 

ile toplantılar yaparak bu konunun yapılabilirliğinin araştırılması ve yerine kullanılacak 

malzemelerin belirlenmesi için yukarıda belirtmiş olduğumuz müdürlükler tarafından bir 

komisyon oluşturulması görüşüne varılmıştır. 

Meclisimizin bilgilerine arz olunur. 27.03.2018 
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